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R O M Â N I A     Nr. 1059 din 23.02.2022 
   JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  
         BUDACU DE JOS 
 

P R O C E S  -  V E R B A L 
Al şedinţei ordinare a  Consiliului local al comunei  

Budacu de Jos, din data de 11 februarie 2022, ora 19:00 
 
 

 La această şedinţă ordinară, desfășurată la sediul Primăriei comunei Budacu de Jos 
– sala Căminului cultural, convocată de către Primarul comunei prin Dispoziţia nr.7 din 
4.02.2022, au fost convocaţi și au participat toți consilierii locali. 

Mai participă d-l Simionca Florin-Sandu – primar, d-l Vărărean Florin-Ioan –secretar 
general al comunei Budacu de Jos și doi cetățeni din localitatea Jelna. 

Se efectuează prezența și se constată că există cvorum. 
 Preşedinte de şedinţă este d-l consilier Gordon Ioan, care a fost ales preşedinte de 
şedinţe pentru o perioadă de 3 luni, respectiv pentru perioada ianuarie - martie 2022. 
 D-l  preşedinte de şedinţă, supune la vot ordinea de zi: 
 1.-Depunerea ”Jurământului” de către d-l consilier local Șușcă Valeriu, supleant, 
validat prin Încheierea civilă nr. 237 / CC / 2022 din 27.01.2022 a Judecătoriei Bistrița; 
 2.-Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos nr. 40 / 29.10.2020 privind alegerea şi organizarea comisiilor de specialitate 
ale Consiliului local al comunei Budacu de Jos.  
 3.-Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 
Budacu de Jos pe anul 2022;  

4.-Proiect de hotărâre privind aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din 
partizii 2200147600180 SR Jelna 1.35B, 2200147600220 P2 Dl. Jelnii 1.4B și 
2200147600440 SR Dl.Budacului 1.28A; 

5.-Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii delegării gestiunii Serviciului de 
alimentare cu apă – componenta concesiune exclusivă asupra bunurilor din domeniul public 
al comunei Budacu de Jos care constituite sistemul de alimentare cu apă al comunei 
Budacu de Jos către Operatorul S.C. Aquabis S.A. Bistrița; 

6.-Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de prestări servicii silvice, 
pentru fondul forestier proprietate a comunei Budacu de Jos nr. 1535 / 19.03.2018, încheiat 
între Comuna Budacu de Jos prin Consiliul local al comunei Budacu de Jos şi Ocolul Silvic 
„Dealu Negru” aprobat prin Hotărârea Consiliului local al comunei Budacu de Jos nr.60 din 
28.09.2017;  

7.-Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării Comunei Budacu de Jos la Asociația 
de Dezvoltare Intercomunitară ”Turism în județul Bistrița-Năsăud”; 

8.-Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului legal al U.A.T. Comuna 
Budacu de Jos să aprobe în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
pentru Servicii de Alimentare cu Apă și de Canalizare în județul Bistrița-Năsăud, Planul 
anual de evoluție al tarifelor la apă și canalizare în perioada 2018-2025 precum și 
modificarea prin Act adițional a Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de 
alimentare cu apă și canalizare în județul Bistrița-Năsăud nr. 3 din 17.09.2008; 

9.-Diverse. 
 D-l primar, în calitate de inițiator propune amânarea Punctului nr.6, Proiect de 
hotărâre privind modificarea Contractului de prestări servicii silvice, pentru fondul forestier 
proprietate a comunei Budacu de Jos nr. 1535 / 19.03.2018, încheiat între Comuna Budacu 
de Jos prin Consiliul local al comunei Budacu de Jos şi Ocolul Silvic „Dealu Negru” aprobat 
prin Hotărârea Consiliului local al comunei Budacu de Jos nr.60 din 28.09.2017 
 Ordinea de zi, cu modificarea solicitată de către d-l primar, este aprobată cu 
unanimitatea consilierilor prezenţi. 

Procesul-verbal al ședinței anterioare, transmis înainte de începerea ședinței d-lor 
consilieri, este adoptat în unanimitate. 
 Se trece apoi la discutarea ordinii de zi: 
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1.- D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.1: Depunerea ”Jurământului” de 
către d-l consilier local Șușcă Valeriu, supleant, validat prin Încheierea civilă nr. 237 / CC / 
2022 din 27.01.2022 a Judecătoriei Bistrița.  

Secretarul general al comunei Budacu de Jos, d-l Vărărean Florin-Ioan, prezintă 
Încheierea civilă nr. 237 / CC / 2022 din 27.01.2022 a Judecătoriei Bistrița, invitându-l pe d-l 
Șușcă Valeriu, consilier supleant, să depună jurământul. 

D-l consilier local Șușcă Valeriu, depune, în fața Consiliului local al comunei Budacu 
de Jos, jurământul prevăzut de lege (anexat). 
 2.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.2: Proiect de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii Consiliului local al comunei Budacu de Jos nr. 40 / 29.10.2020 privind 
alegerea şi organizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului local al comunei Budacu de 
Jos.  
 D-l secretar general Vărărean Florin-Ioan: urmare a demisiei d-lui consilier Simionca 
Teodor-Ioan din funcția de consilier local a rămas vacant și locul deținut de aceasta în 
Comisia economică-buget-finanţe și, respectând configurația politică de la ultimele alegeri 
locale, postul vacant în această Comisie a revenit reprezentanților Alianței pentru Budacu 
de Jos, din care a făcut parte și Partidul Social Democrat. În acest caz, fiind vorba despre 
persoane, votul va fi secret, astfel încât se vor înmâna buletine de vot. 

D-l președinte de ședință Gordon Ioan: Ficerae consilier este rugat să voteze pe 
buletinul primit. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

 3.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.3, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei Budacu de Jos pe anul 2022. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune aprobarea bugetului conform Raportul 
transmis d-lor consilieri, bugetul general centralizat de venituri şi cheltuieli al comunei pe 
anul 2022, la venituri în sumă de 16.333,00 mii lei şi la cheltuieli în sumă de 16.726,00 mii 
lei, cu un deficit de 393,00 mii lei, reprezentând excedentul anual al bugetului centralizat la 
finele anului 2021. 

D-l consilier Banyai Daniel: ce se are în vedere ? 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: au fost prevăzute fonduri pentru realizarea 

sistemului de supraveghere video în comună, se continuă lucrarea de canalizare, se 
așteaptă rezultatul pentru Proiectul depus de Programul Național de Investiții ”Anghel 
Saligny”, se va depune proiect pentru alimentarea cu gaze naturale, sunt alocate fonduri 
pentru finalizarea Grădiniței din localitatea Jelna și se va depune un proiect pilot pentru 
încălzire centralizată cu biomasă. 

D-l consilier Banyai Daniel: Camionul pentru lemne s-a prevăzut ? 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: au fost prevăzute fonduri . În urma discuției cu 

reprezentanții Ocolului silvic ”Dealu Negru”  în data de 24 februarie se va emite avizul 
pentru activitatea de exploatare a ocolului. A fost invitat, la această ședință și dl șef al 
ocolului silvic dar nu s-a prezentat. 

D-l președinte de ședință Gordon Ioan: Întrebări dacă mai sunt? Atunci supun la vot. 
Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 

adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
4.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.4, Proiect de hotărâre privind 

aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din partizii 2200147600180 SR Jelna 
1.35B, 2200147600220 P2 Dl. Jelnii 1.4B și 2200147600440 SR Dl.Budacului 1.28A. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune exploatarea și vânzarea masei 
lemnoase din acești partizi, conform proiectului transmis d-lor consilieri, respectiv întreaga 
cantitate să se comercializeze către populația comunei, la prețuri între 50 – 70 lei / m.c. fără 
TVA și cheltuieli exploatare, cu excepția stejarului de cherestea din partida 2200147600220 
P2 Dl. Jelnii în volum de 153,4 m.c., care se propune a se vinde prin licitație publică către 
agenți economici, la un preț de pornire de  750 lei / m.c. 

D-l consilier Strugari Nelu-Vasile: se exploatează de Primărie ? 
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D-l primar Simionca Florin-Sandu: doar ocolul silvic va putea exploata după 
obținerea avizului, până atunci probabil doar partida de la Jelna, cea de 11 m.c. se va 
exploata. 
 D-l președinte de ședință Gordon Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

5.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.5, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea prelungirii delegării gestiunii Serviciului de alimentare cu apă – componenta 
concesiune exclusivă asupra bunurilor din domeniul public al comunei Budacu de Jos care 
constituite sistemul de alimentare cu apă al comunei Budacu de Jos către Operatorul S.C. 
Aquabis S.A. Bistrița. 

D-l secretar general, Vărărean Florin-Ioan: acest Proiect a fost promovat ca urmare a 
solicitării ADI Apă-Canal, de prelungire pentru perioada cât Operatorul are delegarea 
gestiunii serviciilor, respectiv anul 2040. 

D-l consilier Baciu Daniel: pentru branșarea la apă în Simionești, se subtraversează? 
D-l primar Simionca Florin-Sandu: vor fi făcute subtraversări, ”în pieptene”. 
D-l președinte de ședință Gordon Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 

adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
6.-Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de prestări servicii silvice, 

pentru fondul forestier proprietate a comunei Budacu de Jos nr. 1535 / 19.03.2018, încheiat 
între Comuna Budacu de Jos prin Consiliul local al comunei Budacu de Jos şi Ocolul Silvic 
„Dealu Negru” aprobat prin Hotărârea Consiliului local al comunei Budacu de Jos nr.60 din 
28.09.2017 – a fost amânat. 

7.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.7, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea aderării Comunei Budacu de Jos la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară 
”Turism în județul Bistrița-Năsăud”. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune, conform Proiectului transmis, 
aderarea ca urmare a invitației Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”Turism în județul 
Bistrița-Năsăud”, existând oportunitatea de obținere de fonduri pentru reabilitarea, punerea 
în valoare a obiectivelor turistice de pe raza comunei. 

D-l președinte de ședință Gordon Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 

adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
8.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.8, Proiect de hotărâre privind 

mandatarea reprezentantului legal al U.A.T. Comuna Budacu de Jos să aprobe în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Servicii de Alimentare cu Apă și 
de Canalizare în județul Bistrița-Năsăud, Planul anual de evoluție al tarifelor la apă și 
canalizare în perioada 2018-2025 precum și modificarea prin Act adițional a Contractului de 
delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și canalizare în județul Bistrița-
Năsăud nr. 3 din 17.09.2008. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune, conform Proiectului transmis, 
mandatarea Primarului comunei să aprobe în Adunarea Generală a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară pentru Servicii de Alimentare cu Apă și de Canalizare în județul 
Bistrița-Năsăud, Planul anual de evoluție al tarifelor la apă și canalizare în perioada 2018-
2025 precum și modificarea prin Act adițional a Contractului de delegare a gestiunii 
serviciilor publice de alimentare cu apă și canalizare în județul Bistrița-Năsăud nr. 3 din 
17.09.2008. 

D-l președinte de ședință Gordon Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la vot. 
Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 

adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
9.-Diverse. 
D-l consilier Moldovan Bogdan-Cătălin: se va monta balustrada la drumul Hagăului 

din Buduș ? 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: se va monta, doar să permită cât de cât vremea. 
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 D-l consilier Strugari Nelu-Vasile: s-a primit vreun răspuns cu privire la balustradele 
necesare la podețele de pe drumul județean ? 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: deocamdată nu s-a primit un răspuns oficial, însă 
Consiliul Județean a depuse cerere de finanțare în cadrul Programului Național de Investiții 
”Anghel Saligny” în care se vor cuprinde mai multe drumuri județene. 
 Întrucât nu mai sunt puncte de pe ordinea de zi de discutat și nici un consilier nu mai 
dorește să ia cuvântul, d-l președinte de ședință, declară ședința închisă. 

Drept pentru care s-a redactat şi semnat prezentul proces-verbal. 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                  CONTRASEMNEAZĂ 
          GORDON IOAN                        SECRETAR  GENERAL,  
               VĂRĂREAN FLORIN-IOAN 
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